
Wyciąg nr 5

z protokołu nr XLV/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 29 stycznia 2018 r.

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych

Leszek  Drążkowiak zadał  pytanie,  na  jakim  etapie  jest  przetarg  na  odbiór  odpadów

komunalnych. Czy było już otwarcie ofert i wiadomo, ilu jest oferentów?

Odpowiedź udzielona podczas sesji:

Włodzimierz Hibner Burmistrz Nowego Tomyśla poinformował, że obecnie toczy się kolejne

postępowanie  i  wszystko  wskazuje  na  to,  że  wyłoni  ono  wykonawcę,  który  zaproponuje

wyższą  cenę  niż  w  pierwszym  postepowaniu,  ponieważ  wzrosły  w  tym  czasie  opłaty.

Burmistrz przypomniał, że sygnalizowali tego typu zagrożenie.


